
Nye køkkener via den 
kollektive råderet 
Vi har et forslag som vi gerne vil have 
behandlet.  

Vi er flere om forslaget omkring hjælp til et 
nyt køkken, vi har boet i ejendommen 23 år 
og vores køkken er fra da lejlighederne blev 
bygget. 

Vi har masser af sølvfisk og dårlige 
køkkenborde samt skabe. Har talt med flere i 
ejendommen som har den samme problem og 
vil have fornyet deres køkken men har ikke 
økonomien til dette. Så ville det være oplagt 
hvis man som før i tiden havde muligheden at 
betale af på afdrag månedligt igennem 
foreningen og få muligheden til at forny 
køkknet lovligt med bekræftelse af alle 
regler.  

Forslaget fordrer at afdelingen sætter 
budget af til det, da vi kollektivt skal betale 
25% af renovering. 

I runde tal koster 10 nye køkkener dermed 
afdelingen 250.000 årligt som svarer til en 
huslejestigning for alle på ca. 1,5%. 
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